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دکتر آهنگران مدیرعامل  سازمان منطقه آزاد کیش:

هدف ما ارزان سازی هزینه سفر به کیش
 برای هموطنان است 

اقتصــاد کیش -    مدیرعامل  ســازمان منطقه 
آزاد کیش گفت: از مهمترین رویکردهای بنده توجه 
به زیرســاخت های جزیره کیش است و در این زمینه 
بحث آب، برق، فرودگاه، فاضلاب شهری و اینترنت 

باید در دستور کار فوری قرار گیرد. 
به گزارش اقتصاد کیش جعفر آهنگران مدیرعامل  
سازمان منطقه آزاد کیش درباره مهمترین رویکردهای 
دوران مدیریتی خود گفت: از مهمترین رویکردهای 
بنده توجه به زیرســاخت های جزیره کیش است. در 
واقع با وجود گذشــت حدود ۳۰ تا ۴۰ ســال از عمر 
جزیره زمان آن رســیده به زیرساخت ها توجه جدی 

شود و به فوریت به این مساله رسیدگی کنیم.
وی اضافــه کــرد: در این زمینه بحث آب، برق، 
فرودگاه، فاضلاب شــهری و اینترنت جزو مواردی 

است که باید در دستور کار فوری قرار بگیرد.
بــه گفته مدیرعامل  ســازمان منطقه آزاد کیش 
فوریــت کار ایجاب می کند که موارد فوق به صورت 
برنامه بلندمدت در دستور کار قرار نگیرد بلکه در قالب 

برنامه های کوتاه مدت به آنها پرداخته شود.
آهنگران با اشــاره به اینکه در حال حاضر حدود 
۵۰ هــزار نفر در جزیره کیش ســکنی دارند، گفت: 
همین مســاله نوسازی و بازســازی زیرساخت ها را 

الزامی می کند.
وی بــا بیــان اینکه در حــوزه فراهــم کردن 
زیرســاخت ها نیز برخی موارد باید در اولویت قرار 
گیرد تصریح کرد: در حال حاضر بحث اینترنت جزیره 
مساله بسیار مهمی است چرا که از کیش به عنوان شهر 
هوشمند یاد شــده و از تمام ظرفیت ها نیز برخوردار 
است، بنابراین لازم است جدیدترین تکنولوژی های 
مربوط به اینترنت را در جزیره داشته باشیم اما در حال 

حاضر با شرایط مطلوب فاصله خیلی زیادی داریم.
آهنگــران اضافه کــرد: بــا وزارت ارتباطات 
رایزنی های خوبی در این زمینه انجام دادیم و قرار است 
در سفری که وزیر ارتباطات به کیش خواهد داشت، 
با حســن نظر و مساعدت بخشی از این مشکلات را 

حل کند.
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیش با اشاره به 
اینکــه در این منطقه باید رونق اقتصادی و فرهنگی و 
اجتماعی به صورت موازی انجام شود، گفت: محیط 
زیست یکی از مقوله هایی است که ما به آن توجه خاص 
داریم و متأسفانه شکنندگی محیط زیست جزیره راهی 
جز اینکه به ضوابط زیست محیطی با دقت پایبند باشیم 

باقی نگذاشته است.
آهنگران با اشاره به بحث انباشت زباله های کیش 
گفت: انباشت زباله ها محیط زیست جزیره را تهدید 
می کند و برنامه ما این است که از تکنولوژی های جدید 
برای زباله سوزی و دفع زباله ها استفاده کنیم ضمن اینکه 
متأسفانه حتی پساب زباله ها نیز علاوه بر اینکه فضای 
سبز جزیره را دچار مشکل می کند، سواحل کیش را نیز 

با مشکل مواجه کرده است.
وی با بیان اینکه کارهای مقدماتی در حوزه فراهم 
آوردن زیرســاخت های جزیره انجام شده، گفت: با 
دستگاه های دولتی هماهنگی های لازم را در این زمینه 
انجــام داده ایم به عنوان مثال امیدواریم تا پایان دولت 
طرح توسعه فرودگاه کیش اجرایی شود و در صورتی 
که این اتفاق بیفتد می توانیم تا شش میلیون مسافر را در 

سال پذیرش کنیم.
آهنگران با اشــاره به اینکه وزارت نیرو علاوه بر 
به دست گرفتن مسئولیت شبکه توزیع برق در کیش، 
در حوزه برق جزیره نیز باید به وظیفه حاکمیتی خود 
عمــل کند، گفت: این وزارتخانه باید طرح مطالعاتی 
اتصال برق جزیره به شبکه سراسری را به اتمام برساند 
و عملیات اجرایی آن را شروع کند ضمن اینکه با همت 
دولت به زودی لوله گاز به جزیره می رســد و ما باید 
درباره نحوه توزیع آن تصمیم گیری کنیم. شاید بهتر 
باشد که گاز به نیروگاه ها منتقل شود و سوخت جزیره 

صرفاً از طریق برق تأمین شود.
وی با اشاره به اینکه در طرح جامع کیش از جزیره 
به عنوان شهر بدون کربن یاد شده است، گفت: توسعه 

گردشگری در جزیره از اولویت های مهم ما است.
آهنگران اضافه کرد: به همین جهت ما مباحث 

مربوط به محیط زیســت را دنبال می کنیم تا به سمت 
شهر بدون کربن حرکت کنیم و از مزایای گردشگری 
که اقتصادی بی ضرر اســت، بهره مند شویم ضمن 
اینکه تحقق شــهر بدون کربن ما را به حذف سوخت 
فســیلی فرا می خواند و همچنین تبدیل خودروها به 

خودروهای هیبریدی و برقی.
آهنگــران ادامه داد: دولــت باید به کیش توجه 
خاص داشــته باشــد و اجازه دهد واردات این نوع 

خودروها به جزیره مجاز شود.
وی با اشاره به اینکه کاربری غالب جزیره کیش 
گردشــگری است، گفت: ۵۵ درصد جزیره به بحث 

گردشگری اختصاص دارد.
آهنگران در بخش دیگری از سخنان خود با بیان 
اینکه تراز تجاری کیش مثبت اســت، گفت: در حال 
حاضر ما از جزیره به سرزمین اصلی وارداتی نداریم و 
تجارت ها بیشتر در حد سوغاتی است. به عبارت دیگر 
در حال حاضر کمتر گردشگری داریم که برای خرید به 
جزیره کیش سفر کند. ضمن اینکه واردات از سرزمین 
اصلی به جزیره نیز بیشــتر مواد اولیه، ماشین آلات و 
همچنین بخشی دیگر از کالاهای مصرفی است. جالب 
است گفته شود که کالای همراه مسافر کمتر از یکصد 

میلیون دلار است.
وی درباره صادرات از جزیره به خارج از کشور 
نیــز گفت: برخی از محصــولات تولیدی در جزیره 
به خارج از کشــور صادر می شــود که همانندســاز 
بافت های انسانی و تولیدات مدیفارم کیش، از جمله 

این محصولات است.
آهنگران در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره 
به اینکه در حال اجرای »پویش کیش برای همه« هستیم، 
گفت: برنامه های ما باید به گونه ای باشد که سفر کردن 
به کیش برای هیچکس آرزو نباشــد، در همین راستا 
تــلاش کردیم اقدامات مختلفی انجام دهیم از جمله 

قیمت بلیت را کنترل کنیم.
وی همچنین از فعال سازی بوم گردی در جزیره 
خبر داد و گفت: بوم گردی در قسمت های بومی نشین 
جزیــره رونق پیدا کرده و مورد اســتقبال قرار گرفته 
همچنین احیــای آئین ها و خرده فرهنگ هایی که در 
جزیره وجود داشــته از جمله دیگر اقداماتی است که 
انجــام داده ایم و از جزیــره هندورابی می خواهیم در 
همین بحث بومگردی و غذاها و آداب و رسوم در این 

نواحی استفاده کنیم.
آهنگران با اشاره به اینکه گهگاه تصویرسازی های 
ناروایــی از جزیره انجام می شــود، گفت: در کیش 
صحنه هــای فرهنگی و مذهبی بســیار زیادی دیده 
می شود که برگزاری مراسم شب های قدر و نماز عید 
فطر با رعایت کامل پروتکل ها از جمله این اقدامات 
بوده است. ضمن اینکه اقوام مختلفی در جزیره حضور 
دارند و برگزاری آئین های مختلف توســط این اقوام 

یکی از جاذبه های گردشگری محسوب می شود.
وی در ادامــه با اشــاره به تاکید رهبر انقلاب بر 
اقتصاد دریا محور گفت: در بخش اعظمی از جهان، دریا 
محور توسعه است ولی در کشور ما چندان به این مساله 
پرداخته نشده و ما می خواهیم در جزیره کیش به سهم 
خود این طرح را پیاده کنیم به طوری که اقتصاد حول 
محور دریا شکل گیرد و بتوانیم گردشگری دریایی را 

محور قرار دهیم.
آهنگران در ادامه با اشاره به اینکه در جزیره کیش 

فروش زمین را کنار گذاشتیم، گفت: ما به صلاح جزیره 
نمی دانیم چنین کاری ادامه پیدا کند و تنها به پروژه های 
اقتصادی و گردشــگری زمین داده می شــود و برای 

مجتمع های مسکونی زمینی تعلق نمی گیرد.
بــه گفته وی، تأمین هزینه هــای عمرانی نیز از 
ابزارهــای مالی جدید از جمله اوراق صکوک، اوراق 
خرید دین و اوراق منفعت تأمین می شــود و تا کنون 
حدود ۳۰۰ میلیارد تومان از محل همین اوراق کسب 
درآمد کرده و از آن اســتفاده می کنیم. امیدواریم از این 
روش هــا برای کمک به بخــش خصوصی در اتمام 

پروژه های نیمه تمام بهره بگیریم.
مدیرعامل منطقه آزاد کیش با اشاره به فعال بودن 
نهادهای مدنی در جزیره کیش نیز گفت: مجوز واردات 
یک میلیون دوز واکسن کرونا توسط سرمایه گذاران 
بخش خصوصی اخذ شــده و آنان پذیرفته اند تأمین 
منابع مالــی آن را انجام دهند و در صورتی که دولت 
این مساله را بپذیرد براساس سند ملی واکسیناسیون 
و در چارچوب سیاســت های ستاد ملی کرونا اقدام 

خواهیم کرد.
آهنگران اضافه کرد: در میان دستگاه های مستقر 
در جزیره کیش اعم از نظامی ، فرهنگی ، مذهبی ، امنیتی 
و … همگرایی خوبی وجود دارد و این ظرفیت خوبی 

را برای تحقق برنامه ها ایجاد می کند.
وی در ادامه با اشــاره به اینکه با حذف معافیت 
مالیات بر ارزش افزوده در مناطق آزاد مخالف هستیم، 
گفت: وقتی شعار ارزان کردن سفر به کیش را می دهیم 
چرا باید مالیات بر ارزش افزوده اعمال کنیم، این کار 
حداقل ۱۰ درصد به هزینه سفر اضافه می کند بنابراین 
ما موافق حذف این معافیت نیســتیم و امیدواریم از 
تبصره بودجه نیز حذف شود ضمن اینکه از دولتمردان 
و مجلس می خواهیم این امتیاز را از مناطق آزاد نگیرند. 
معافیت مالیاتی از امتیازات مناطق آزاد، از زمان تأسیس 
این مناطق بوده و نباید با لغو آن اعتماد فعالان اقتصادی 

را از دست بدهیم.
مدیرعامل منطقه آزاد کیش با اشاره به تفاهم نامه 
میان سازمان ثبت اسناد و منطقه آزاد کیش گفت: بر این 
اســاس قرار است طرح کاداستر ملی در جزیره اجرا 
شــود، که با این اقدام زمین ها و مالکیت ها شناسایی 
شــده و شــفافیت لازم در خصــوص زمین فراهم 
می شود. همچنین در راستای هوشمندسازی جزیره 
زیرساخت ها آماده شده و ۱۰۰ کیلومتر فیبر نوری را 
اجرا کردیم که باید به دکل های مخابرات متصل شود.

آهنگران با اشــاره بــه همکاری های وزارت 
ارتباطات با منطقه آزاد کیش گفت: در این راســتا 
با همکاری شــرکت ایرانسل، کیش سومین شهری 
اســت که ۵G در آنجا فعال شده و خواسته ما این 
اســت که این امکان به کل جزیره تسری یابد چرا 
کــه در حال حاضر تنهــا بخش هایی از کیش از آن 

برخوردار است.
وی با بیان اینکه یکی از مشکلاتی که اخیراً در 
جزیره کیش خود را نشان داده، گرانی مسکن است، 
گفت: این مســاله اقشار متوســط و پایین جامعه را 
تحت فشــار قرار داده و در این راستا ما با وزارت راه 
و شهرسازی هماهنگی انجام داده و یک قطعه زمین 
را در اختیارشــان قرار می دهیم تا از آن برای ساخت 
مسکن ملی، منطبق با شرایط کیش در کاهش مشکل 

مسکن استفاده کنیم.
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شمار جان باختگان کرونا در 
هرمزگان به یک هزار و ۲۳۵ نفر رسید

اقتصاد کیش - سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: در شبانه 
روز گذشته سه نفر دیگر بر اثر ابتلا به کرونا در استان جان خود را از دست دادند 

و شمار قربانیان کرونا در هرمزگان به یک هزار و ۲۳۵ نفر رسید. 
دکتر فاطمه نوروزیان در جمع خبرنگاران اظهار داشــت: متاسفانه در هفته 
گذشــته شــاهد روند صعودی دوباره کرونا در اســتان بودیم و پنج شهر شامل 
بندرعباس، پارســیان، رودان، جاسک و میناب که ۲۵ اردیبهشت ماه در وضعیت 
نارنجی بودند، هم اکنون به دلیل افزایش شمار مبتلایان به رنگ قرمز تغییر یافتند.  
وی آخرین آمار بســتری های کرونا در هرمــزگان را ۴۲۵ نفر اعلام کرد و 
افزود: از این شمار ۷۲ نفر در شبانه روز گذشته در بیمارستان های استان بستری 

شدند که حال ۱۴ نفر از آنها وخیم گزارش شده است.
نوروزیان بیان داشــت: در هفته پایانی اردیبهشــت ماه شــمار موارد مثبت 
شناســایی در مقایســه با هفته قبل تر ۳۰ درصد و آمار بســتری ها ۱۰ درصد در 

هرمزگان افزایش داشت که نشانه روند صعودی این ویروس در استان است.
ســخنگوی دانشگاه علوم پزشــکی هرمزگان با هشدار نسبت به وضعیت 
بســیار ناپایدار اســتان، تصریح کرد: مردم باید در نظر داشته باشند که در صورت 
بی توجهی به پروتکلهای بهداشتی، وضعیت استان بسیار بحرانی خواهد شد و با 
توجه به ابتلای برخی از افراد به کرونای هندی و انگلیسی، شاهد شیوع بالای این 
نوع ویروس در هرمزگان خواهیم بود و مطمنا آمار بستری و فوتی ها با توجه به 

کشندگی این نوع، افزایش خواهد یافت.
 نوروزیان با اشــاره به آغاز واکسیناســیون افراد ۷۰ تا ۷۵ سال برابر کرونا در 
هرمزگان، ابراز داشــت: با توجه به پرونده های سلامت موجود در استان، حدود 

۱۸ هزار نفر در این گروه سنی برابر کووید ۱۹ واکسینه خواهند شد.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان بیان داشت: : به افرادی که در مراکز 
بهداشتی و درمانی پرونده سلامت دارند، زمان و مکان تزریق واکسن آنان از طریق 
تماس تلفنی و یا پیامک اطلاع داده می شود و اگر سالمندان پرونده سلامت ندارند 
می توانند با مراجعه به سامانه salamat.gov.ir و یا شماره تلفن ۳۱۱۸ نوبت خود 

را دریافت کنند.

طرح جامع راهبردی شهر تاریخی 
حریره کیش رونمایی شد

اقتصاد کیش -   طرح جامع راهبردی شــهر تاریخی حریره کیش متشــکل از 
پنج برنامه محوری مدیریت، حفاظت و مرمت، گردشگی، باستان شناسی و معماری 

رونمایی شد. 
به گزارش  اقتصاد کیش به نقل از ایرنا، ایجاد چارچوب جامع حفاظت اصالت و 
یکپارچگی، حریره به عنوان بخشی از چشم انداز هویت بخشی از چشم انداز هویت 
بخش حوزه فرهنگی تاریخی خلیج فارس، تبیین و تدوین برنامه های شناسایی، کاوش، 

حفاظت، طراحی و معماری از جمله اهداف تدوین این طرج جامع است.
از دیگر اهداف تدوین این طرج جامع ایجاد تسهیلات برای افزایش گردشگران 
و بهبود کیفیت حضور بازدیدکنندگان، افزایش منافع سازمانی از طریق جلب مشارکت 
انجمــن هــا و نهادهای محلی و منطقه ای و ایجاد زمینه برای پژوهش های علمی در 
ســطح ملی و بین المللی با ویژگی های تخصصی و میان رشــته ای با هدف توسعه و 

اهداف است.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش روز یکشنبه در آیین رونمایی از این طرح جامع 
گفت: حرکت گروهی تمامی معاونت های سازمان برای احیای شهر تاریخی حریره به 

عنوان قطب اول گردشگری فرهنگی و تاریخی جزیره ضروری است.
جعفر آهنگران اظهار داشت: در این راستا باید بر اساس جایگاه تاریخی این اثر 
به طرح های توســعه گردشــگری آن بها داده شود تا در کنار فعالیت های اقتصادی، 

گردشگری فرهنگی - تاریخی جزیره به موازات آن توسعه داشته باشد.
منظر تاریخی فرهنگی حریره ایجاد می شود

معاون گردشگری سازمان منطقه آزاد کیش نیز در این آیین گفت: وزارت میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی ایجاد منظر تاریخی فرهنگی حریره را یکی از برنامه 

های اولویت دار امسال خود قرار داده است.
خســرو نشان با بیان اینکه این اقدام مهمترین گام برای ثبت جهانی این اثر در 
فهرست آثار سازمان فرهنگی یونسکو است یادآور شد: در این راستا باید برنامه های 
توسعه گردشگری سازمان منطقه آزاد کیش نیز باید به عنوان قدم گذاشتن در مسیر 

ثبت جهانی باشد.
وی اضافه کرد: انتظار می رود اگر سازمان منطقه آزاد کیش از اکنون طرح های خود 
را در مسیر طرح جامع و اهداف منظر تاریخی فرهنگی حریره به مرحله اجرا در بیاورد 

طی گند سال آینده شاهد ثبت جهانی این اثر خواهیم بود.
رویداد محوری مهمترین گام در توسعه گردشگری فرهنگی حریره است

معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش هم در این آیین گفت: رویداد 
محوری مهمترین لازمه توسعه گردشگری فرهنگی در شهر تاریخی حریره است که در 
این راستا باید برنامه های مختلفی بر اساس کارکردهای تاریخی این شهر برنامه ریزی 

و تدوین شود.
سعید پورعلی افزود: با این اقدام می توان در کنار احیای جایگاه تاریخی این اثر، 

مدت زمان ماندگاری در جزیره را افزایش داد.
شهر تاریخی حریره با ۱۲۰ هکتار وسعت در شمال جزیره کیش قرار دارد و یکی 
از ۶ اثر تاریخی ثبت شده این جزیره در فهرست آثار تاریخی و میراث فرهنگی کشور 
است؛ کاخ مرجان، بازار فرانسوی ها، کاخ الیت، مسجد امیر و ماشه دیگر آثار باستانی 

ثبت شده این جزیره است.

درخواست عضو شورای اسلامی 
شهر بندرچارک از سازمان

 منطقه آزاد کیش

 بندرچارک بعنوان یکی از نواحی همجوار جزیره کیش  بعنوان دروازه ورود به 
جزیره زیبای کیش شناخته شده و بعلت همجواری و مراودات وسیع کاری روزانه 

دارای  منافع مشترک بسیاری هستند .
طی ســال های گذشــته  با توجه به رایزنی های فراوان شــهردار و شورای 
اسلامی شهر بندرچارک، تشکیل جلسات  متعدد با مسوولان سازمان منطقه آزاد 
کیش و بازدید میدانی کارشناسان سازمان  منطقه آزاد کیش از شرایط و ظرفیتهای 
بندرچارک، تفاهمنامه ای در سال ۹۷ با حضور شهردار بندرچارک و دیگر مسولان 
با میزبانی سازمان منطقه آزاد کیش به امضا رسید و جهت انجام تعهدات سازمان 
منطقــه آزاد کیش بــرای هزینه کرد پروژه های تعریف شــده طبق ماده ۲ قانون 
چگونگی اداره مناطق آزاد، در بندرچارک  از قبیل احداث اسکله صیادی و بلوار 

کیش، موافقت هیات محترم وزیران گرفته شد.
متاسفانه از سال ۹۷ تاکنون با وجود پیگیریهای مکرر هنوز اقدام اجرایی  در 

این خصوص صورت نگرفته است.
بدینوسیله از جناب آقای دکتر آهنگران مدیر عامل محترم سازمان منطقه آزاد 
کیش، نماینده محترم مردم در مجلس شورای اسلامی، استاندار محترم هرمزگان 
خواهشمندیم جهت تحقق این مسئله و مطالبه شهروندان بندر چارک مساعدت 

لازم را داشته باشند .
                                                                مبارک زارع

عضو شورای اسلامی شهر بندرچارک

استاندار هرمزگان ؛

۲هزارو۳۰۰طرح اشتغالزایی خانگی 
و کوچک در هرمزگان اجرا می شود

اقتصاد کیش -   اســتاندار هرمزگان گفت: امســال توســط بنیاد برکت و با 
مشــارکت دستگاه های اجرایی اســتان، ۲هزارو ۳۰۰ طرح اشتغالزایی خانگی و 

کوچک و ۲۵ طرح کارگاهی در هرمزگان اجرا و پیگیری می شود. 
فریدون همتی در نشست مشترک ستاد راهبری و مدیریت اقتصاد مقاومتی 
و کارگروه اقتصادی، اشتغال و سرمایه گذاری هرمزگان اظهار داشت: محرومیت 
زدایی از راهبردهای کاری بنیاد برکت در اقصی نقاط کشور است و این بنیاد برای 
افزایش توسعه و آبادانی در استان هرمزگان با اجرای طرح های مختلف در حال 

فعالیت است.
وی در این نشســت وضعیت ســایت پرورش میگوی حسنلنگی در شرق 
شهرستان بندرعباس را مورد اشاره قرار داد و افزود: این سایت  ۲هزارو۲۰۰ هکتار 

وسعت دارد و مردم روستاهای منطقه سهامدار این سایت هستند.
همتی خاطرنشــان کرد: برای فعال شدن این سایت، ۴۰۰ میلیارد ریال سهام 
مردمی جمع آوری و تاکنون۳۲۰ میلیارد ریال هزینه شده است اما بر اثر سیل سال 

۹۸ بخشی از این طرح دچار خسارت شد.
اســتاندار هرمزگان تصریح کرد: برای جبران خسارت و آماده شدن مرحله 
نخست این سایت به میزان ۲۰۰ هکتار، افزون بر ۲۳۰ میلیاردریال اعتبار نیاز است 
کــه ۸۰ میلیارد ریال از منابع قبلی جمع آوری شــده برای این پروژه در صندوق 

حمایت کشاورزی موجود است.
وی ابراز داشــت: سال گذشــته حدود ۲۳۰میلیاردریال برای تامین برق این 
پروژه اختصاص یافت و طی شــش ماه آینده به میزان شــش مگاوات تامین برق 

خواهد شد.
اســتاندار هرمزگان یادآور شــد: برای کل ۲ هــزارو ۲۰۰هکتار پروژه، ۱۹ 
مگاوات برق نیاز اســت که در ســال جاری از منابع دولتی برای تامین آن کمک 

خواهیم داشت.
همتی بیان داشت: برای تسریع در تکمیل این پروژه، دو راهکار وجود دارد، 
اینکه سهامداران منابع مورد نیاز را سریع تامین کنند یا جهاد کشاورزی و شیلات، 
ســرمایه گذار جدید به پروژه ملحق کنند تا هزینه ها توســط سرمایه گذار جدید 
تامین و به تناســب هزینه انجام شــده، دارای سهام در سایت شود و از سهامداران 
می خواهیم منابع را به اندازه مورد نیاز تامین کنند تا پروژه رونق بگیرد و موجب 

درآمد و اشتغال زایی برای مردم شود.

معاون فرماندار بندرعباس: 

مردم برای کاهش مصرف برق 
همکاری کنند

اقتصاد کیش -  معاون عمرانی فرماندار بندرعباس گفت: مردم برای کاهش مصرف 
برق در راستای کاهش خاموشی ها در ساعت های اوج مصرف همکاری کنند. 

محمد کناری اظهار داشت: میزان مصرف برق این منطقه در ساعت های ظهر و بعد 
از ظهر به علت روشن شدن کولرهای گازی جهت خنک کردن هوای بسیار گرم ناشی از 

شرایط آب و هوایی هرمزگان افزایش می یابد.
وی ادامه داد: برای اینکه بتوان مصرف برق را در این شــرایط محقق کرد در برخی 
محله ها و مناطق از طرف شرکت برق منطقه ای و شرکت توزیع برق خاموشی هایی در این 

ساعت ها اعمال می شود تا همه مناطق با هم دچار خاموشی نشوند.
وی اضافه کرد:همچنین برای کاهش مصرف برق اداره های دولتی از ســاعت ۱۳ به 
طور کامل تعطیل می شــوند و حداکثر مدت قطعی برق در هر منطقه بیشــتر از یک ساعت 

نخواهد شد.
ساعت های خاموشی از سوی شرکت توزیع برق و برق منطقه ای مشخص شده که 
می توان از طریق صدا و سیما آن را اعلام کرد اما اعلام این خاموشی ها می تواند برای برخی 

مناطق مشکل های امنیتی ایجاد کند.
معاون فرماندار بندرعباس یادآور شد: برای استان های سردسیر که به مانند هرمزگان 

و بندرعباس شرایط دشوار گرما ندارند خاموشی های بیشتری اعمال می شود.


